

# Referat for kollegianerrådsmøde

## Den 28-09-2017 kl19.00

---

### 1. Fremmødte.

Thomas 1131,

Peter 1340

Amanda 2011

Rebecca (Becky) 1249

Hans-Christian (HC) 3322

### 2. Gæster.

Ingen

### 3. Afstemning om lukket punkter.

Ingen lukkede punkter.

### 4. Godkendelse af referater

Referat for den 17/9-2017 er godkendt uden anmærkninger.

### 5. Post.

Ingen post som skal diskuteres.

### 6. Nyt siden sidst.

Amanda har snakket med Claus om reoler til deres og OASENS kælderrum.

#### a. Velkomstfolder

Thomas har lavet et dokument med rettelser til folderen (kontakt Rådet for at se dette bilag).

#### b. Basketballbane

Byggeriet bliver en smule forsinket, men det forventes påbegyndt omkring uge 42. Det er endnu uvist hvor længe det varer.

#### c. Reol til mapper

HC fandt ud af at det sted vi ville købe reol angav prisen uden moms, så dette skal revurderes. HC har fundet et skab til 2468,13kr med fragt og moms. Alle er for at købe dette.

#### 7. Dispensationer

Peter har været nødt til at aflyse møde med Erik, så dette afholdes først Torsdag d. 5. oktober.

#### 8. Godkendelse af nye regler for rådslokalet

Flyttet til næste møde.

#### 9. Opfølgning på mailsystem

HC har snakket med Frederik Kjeldsen om at det ville være smart at have hjemmeside og mail under samme domæne, så hvis vi køber et nyt domæne til mailen, at vi så bør bruge det samme til hjemmesiden. Vi bør have styr på en løsning inden generalforsamlingen.

#### 10. Parkering/kørsel ved blok 2

HC har snakket med Claus. Det vil ikke være noget problem at sætte lås på pælene. Så vi vil sætte lås på, og så skal kollegianere aftale det med portnerne hvis de skal åbnes op ved lejlighed.

#### 11. Facebook

Amanda vil gerne have at vi orienterer om at basketballbanen kommer. Peter skriver dette efter mødet.

Amanda vil gerne have at Rådet udspørger kollegianerne hvad det kan gøre bedre generelt. HC foreslår at dette i stedet kommer op til generalforsamlingen.

Peter regner med denne uge at oprette en lukket gruppe for udvalgene på kollegiet, som udvalgsmedlemmer og formænd kan være en del af. Denne skal fungere som kontaktpunkt mellem Rådet og de øvrige udvalg. Derfor skal formænd være medlem af gruppen.

#### 12. Hjemmeside

Amanda har fundet temaer, op til 59\$ (ca. 375kr). Peter foreslår at Amanda og Frederik ser temaer igennem og udvælger de bedste forslag ift. vores krav (jf. sidste referat), hvorefter vi stemmer om disse. Vi godkender at Amanda og Frederik skaffer et domæne som kan håndtere hjemmeside og mailsystem.

#### 13. FU

Amanda vil gerne høre om hvorvidt penge til pynt skal gå igennem Rådet. De nuværende regler er, at det skal de. Amanda er bekymret for at det kan blive for besværligt tidmæssigt hvis alt skal godkendes på forhånd. Der lægges op til at det midlertidigt ophæves, således at FU kan købe før godkendelse. Alle stemmer for dette. Det skal bemærkes at FU stadig skal aflevere regninger.

#### 14. Trøjer til udvalg

Vi skal gokende hvorvidt vi vil arbejde videre med trøjer til udvalg som det fremgår af sidste referat. Dette er godkendt, med forbehold for omkostninger.

#### 15. Projektor (HC skal finde tilbud)

HC finder tilbud til næste gang på projektorer mellem 2000 og 4000kr.

#### 16. Electrolux

Amanda har hørt med Claus, om vi har bestilt for nyt system ved Electrolux. Det har vi. Portnerne har kontaktet dem fra Electrolux uden at Rådet har vidst det, og fået systemet til at virke. Den 11. oktober kl 9.30 kommer Henning fra Electrolux forbi og viser hvordan det virker. Med dette system kan man logge ind og se om der er ledige maskiner, men ikke bestille. Det diskuteres hvorvidt dette skal være på hjemmesiden, men der er stemning for at vi venter med at overveje dette til efter mødet med Henning.

#### 17. Planlægning af næste mødetidspunkt.

Mandag d. 9. Oktober 20.15.

#### 18. Punkter til næste gang

- a. Husorden
- b. Trøjer
- c. Projektor
- d. Dispensationer
- e. Godkendelse af nye regler for rådslokalet
- f. Udvalgsregler
- g. Godkendelse af velkomstfolder.

#### 19. evt.